



Baniyas International Private School

3rd Trimester Exam Schedule

Academic Year 2023 – 2024



Grade 6

No	Day	Date	Subject	Exam Material
1	Thursday	06/06	Math	Unit 6: Pages 377- 394 Unit 9: Pages 485 - 534 Unit 10: Pages 535 -582
2	Friday	07/06	Islamic	قدرة الله - تعالى (سورة الملك 15-24) ص8-16- الإخفاء الحقيقي ص18-24- اختيار الجليس ص26-34- غزوة أحد ص46-54 - السيدة عائشة أم المؤمنين - رضي الله عنها ص110-118- ما سبق دراسته من أحكام التجويد
3	Monday	10/06	English	UNIT 3, 4: Wonders Reading Comprehension (Unseen Passages) Reading Skill (Story Elements, Predictions, Theme, Point of View, Inference) Vocabulary (Selection Vocabulary – Wonders UNIT 3-4 pg. 104, 105, 136, 137, 160, 161) Language Skill (Practice Book pg.181,182,185, 205, 206, 209, 217, 229, 230) Writing (Narrative Nonfiction)
4	Tuesday	11/06	Science	U3 Module 5: The Water Cycle1-Lesson 5.1: Water in the Atmosphere (Pages 104-118) U3 Module 6: Weather and Climate Lesson 6.1: Solar Energy on Earth (Pages146 - 167) U4 Module 7: Human Impact on the Environment Lesson 7.1: Impact on Land (Pages 7-31)
5	Wednesday	12/06	Arabic	رواية أحلام ليليل السعيدة من الفصل الأول إلى الفصل التاسع عشر (1-19) التركيب النعتي - كتاب التطبيقات النحوية ص44-49 ضمائر الرفع المتصلة - كتاب التطبيقات النحوية ص50-55 موضوع الكتابة - كتابة نص سردي نصوص خارجية (سرديّة ومعلوماتية)

Exam instructions

All exams Inside School Building

Exams for All Grades 1 to 11

Grade 1 to 11	:	Time-In at 7:30 am and leave at 9:45 am from the first exam day for each class.
Exam Location	:	Exam Rooms
Exam Operation	:	Paper-based exam
Exam Timing	:	From 8:15 am to 9:45 am
Late comers	:	Students are not allowed to enter exam rooms after 15 minutes from exam start.

- 1- Exam days for each class start as attached in exam schedule.**
- 2- Attendance during the exam days is mandatory and the exam will not be repeated without an official excuse.**

إرشادات الامتحان

جميع الامتحانات داخل المبنى المدرسي

ستكون الامتحانات لجميع الصفوف من 1 إلى 11

الصفوف من 1 إلى 11	:	الحضور صباحا 7:30 والمغادرة الساعة 9:45 صباحا اعتبارا من أول ايام الامتحانات لكل صف.
مكان الامتحان	:	قاعات الامتحان
آلية الامتحان	:	ورقيا داخل قاعات الامتحان
توقيت الامتحان	:	الساعة 8:15 صباحا إلى الساعة 9:45 صباحا.
التأخر عن الامتحان	:	لن يسمح للطالب بدخول قاعة الامتحان بعد مرور 15 دقيقة من بداية الامتحان.

- 1- تبدأ أيام الامتحانات لكل صف حسب التواريخ المرفقة في الجداول لكل صف .**
- 2- الدوام خلال فترة الامتحانات إلزامي ولن يتم إعادة الامتحان بدون عذر رسمي.**

